

Title (en)

Profiling strip for mounting a glass ceramic cooking plate.

Title (de)

Montageprofileiste für Glaskeramikkochfelder.

Title (fr)

Profilé pour montage d'une plaque de cuisson en vitro-céramique.

Publication

EP 0391122 A2 19901010 (DE)

Application

EP 90105142 A 19900319

Priority

AT 78789 A 19890404

Abstract (en)

The profiling strip serves for glass ceramic cooking plates for installation in a cutout (8) of a work surface (7). The profiling strip (1) has an essentially T-shaped cross-section with a vertical web (2) and an upper, horizontal flange (3) which extends on both sides of the web (2). When the glass ceramic cooking plate is installed, one flange part overlaps the edge of the cutout (8) and the other flange part overlaps the edge of the glass ceramic plate (6). The profiling strip surrounds the glass ceramic cooking plate in the manner of a frame. Below the flange part overlapping the edge of the glass ceramic plate (6), there is provided, at a distance corresponding to the thickness (5) of this plate (6), another flange (4) which is formed in one piece with the web (2). This flange bears against the underside of the glass ceramic plate (6) along its edge. Additionally, there is provided at the lower end of the vertical web (2) a horizontal flange (5), to be precise on the side of the web (2) which has the paired flange arrangement. This horizontal flange (5) is narrower than the paired flanges and flange parts of essentially like width. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Montageprofileiste dient für Glaskeramikkochfelder zum Einbau in einen Ausschnitt (8) einer Arbeitsplatte (7). Die Montageprofileiste (1) weist einen im wesentlichen T-förmigen Querschnitt auf mit einem vertikalen Steg (2) und einem oberen, horizontalen, sich zu beiden Seiten des Steges (2) erstreckenden Flansch (3). Bei eingebautem Glaskeramikkochfeld übergreift der eine Flanschteil den Rand des Ausschnittes (8) und der andere Flanschteil den Rand der Glaskeramikplatte (6). Die Montageprofileiste umschließt das Glaskeramikkochfeld rahmenartig. Unterhalb des den Rand der Glaskeramikplatte (6) übergreifenden Flanschteiles ist in einem der Stärke (5) dieser Platte (6) entsprechenden Abstand ein weiterer, mit dem Steg (2) einstückig ausgebildeter Flansch (4) vorgesehen ist. Dieser liegt entlang des Randes der Glaskeramikplatte (6) an deren Unterseite an. Ferner ist am unteren Ende des vertikalen Steges (2) ein Horizontalflansch (5) vorgesehen, und zwar auf der Seite des Steges (2), der die paarweise Flanschanordnung aufweist. Dieser Horizontalflansch (5) ist schmäler als die im wesentlichen gleich breiten, paarweise vorgesehenen Flansche und Flanschteile.

IPC 1-7

A47B 77/08; F24C 15/10

IPC 8 full level

F24C 15/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

F24C 15/108 (2013.01)

Cited by

CN110822499A; DE19703543A1; FR2889581A1; DE19637784C1; DE102004048352A1; DE102004048352B4; US6085643A; DE19703270C2; DE19615371A1; DE19615371C2; US5944324A; EP0802031A1; US6175102B1; WO2020104176A1; WO03051090A1; WO9812482A1; WO2007015024A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0391122 A2 19901010; EP 0391122 A3 19910731; FI 901685 A0 19900403; NO 901513 D0 19900403; NO 901513 L 19901005

DOCDB simple family (application)

EP 90105142 A 19900319; FI 901685 A 19900403; NO 901513 A 19900403